
 

 
Dvärgpinscherklubben 

Mötesprotokoll år 2012: 2012-5 

Möte via Skype 2012-07-03 

Närvarande;  
Maj Flodin, ordförande 
Malin Gabrielsson, vice ordförande 
Ann-Charlotte Ling, sekreterare 
Gunnel Karlsson, kassör 
Ingegerd Kilarne-Holm, ledamot 
Mia Holmbäck, ledamot 
Catharina Palmqvist, suppleant 
Zuzan Hagelin, suppleant 

Anmält förhinder; 
Sofia Dunder,  ledamot 
Andreas Olsson, suppleant 
Anita Andersson, suppleant 

Ej anmält förhinder; 

________________________________ 

Malin Gabrielsson/vice ordförande 

 

________________________________    ________________________________ 

Maj Flodin / ordförande                               Ingegerd Kilarne Holm/ledamot 

 

§1. Mötet öppnade 
Ordförande Maj Flodin öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

§2. Val av protokollförare 
Malin Gabrielsson valdes till protokollförare. 

§3. Val av justerare 
Ingegerd Kilarne-Holm valdes till justerare jämte ordförande. 

§4. Godkännande av dagordning 



Dagordningen godkändes. 

§5. Föregående protokoll 
Protokoll nr 3+4 är postade. 

§6.Genomgång av SSPK protokoll: 
Genomgång av svar ang medlemskap.Ordförande får till uppdrag att återremittera för 

vidareutveckling. 

Ann-Charlotte Ling inkommer på mötet. 

§7. Skrivelser inkommande: 
a) Inkommande post från SSPK samt SKK 

b) Inbjudan att delta på AKC 

c) Fråga om medlemskap/besvarad 

d) Svar från SSPK/Skrivelse Dp-klubben 

§8. Skrivelser utgående: 
a) Medlemsfråga besvarad 

§9. Rapporter: 
a) R.A.M: Ingegerd meddelar att ögon och patella dokument utskickad. Har haft telefon 

möte. 

MH/BPH ska läggas in i rasrevideringen. 

b) Ekonomi:Kassören/Gunnel meddelar att många anmälningsavgifter för utställning 

inkommit. 

c)Utställningskommitten:Gunnel meddelar att det är deltagarrekord på Specialen.  

Extra domare tillsatt på valpar pga höga anmälnings siffror. 

§10. Sponsring: 
Beslut taget att: medlemsaktivitet, Dp-Race,kommer sponras av klubben med 500 kr. 

§11. Våra medier: 
a) Hemsidan: Webmaster uppdaterar kontinuerligt. 

b) Facebook: Uppdateringar sker kontinuerligt. 

§12. Nytt policy dokument om protokollshantering 
Malin Gabrielsson har arbetat fram ett dokument, skickas ut till styrelsen inom kort. 

§13. Övrigt: 
Förslag om egen uppfödarlista-bordlägges tills nästa möte. 

Dokument kommer arbetas fram. 

§14. Nästa möte: 
Nästa möte 22/8 klockan 19.30 

§ 15. Mötets avslutande 
Ordförande avslutar och tackar för dagens möte! 

 


